
Predstavitev oz. stanje projekta: 

Projekt je bil leta 2012 že v fazi izdelave prototipa –narejena je bila tehniška dokumentacija, v 

projektu so sodelovali 4 partnerji oz. 4 podjetja. Ker je zmanjkalo finančnih sredstev, smo morali 

projekt ustaviti. Podjetje S&Heron d.o.o., (sem lastnik tega podjetja skupaj z partnerjem), je sedaj v 

mirovanju. Zaradi lastnega preživljanja sem se leta 2014 zaposlil drugje. Ves čas sem nadaljeval z 

razvojem vsebin projekta in določene vsebine poenostavil. Izvajal sem tudi rehabilitacijo v lastnem 

vadbenem prostoru za javnost (podjetje je registrirano za tako dejavnost). Pri tej rehabilitacijski 

dejavnosti sem utrdil in preciziral vadbene vsebine in potrdil lastno teorijo vadbe oz. rehabilitacije in 

preventive bolečin v križu.  

Temeljna težava tega projekta je financiranje oz. najti primernega finančnega poslovnega partnerja 

oz. z drugimi besedami, kako zastaviti nadaljnjo pot projekta… 

Vsebinsko sem v stanju v kratkem času ponovno združiti ekipo. To so sami izkušeni poslovni partnerji. 

Še nekaj vsebin projekta: 

Vadba na vadbenih napravah je v obliki »video igre«, s spremljanjem dogajanja preko ekrana, pri 

čemer je telo aktuator, ki dinamično premaguje sile/upore. Bistvena vsebina vadbe je 

»zakamuflirana« tako, da bi bilo zelo težko kopirati oz. prepoznati logiko vadbe – konkurenci, ki 

etiologije NBK ne pozna. 

Kot rečeno sem za projekt pridobil tudi sodelovanje Rehabilitacijskega inštituta URI Soča, ki je na tem 

področju najbolj kompetenten akter, katerih partnerstvo na nek način potrjuje znanstveno podlago in 

njeno skladnost z dokazi podprte rehabilitacije NKBK. Njihovo partnerstvo v projektu sem pridobil na 

osnovi predstavitev znanstvene podlage na več  osebnih razgovorih. 

Najpomembnejše dejstvo: s svojim delom na tem področju, s svojimi izkušnjami kot športnik in 

strokovnjak za mehaniko/biomehaniko, sem »razvozlal« ETIOLOGIJO nespecifičnih bolečin v križu, 

ki uradni medicini ni znana (ker razloge išče v nekem, njej specifičnem okviru…). Velik pomen ima 

tudi dejstvo, da sem po prometni nesreči  moral biti sam svoj fizioterapevt/trener, da danes nisem 

invalid. Vsebine sem potrdil z dokazi na dejanskih primerih ljudi, ki jim medicina in fizioterapija ni 

mogla oz. bila v stanju pomagati. Med njimi so bili športniki, policist iz specialnih enot, mladi in 

starejši, tudi običajni ljudje… 

Projekt torej temelji na novih spoznanjih, ki jih trenutna znanost še ne pozna.  

Pri tem projektu se ne bojim, da bi lahko kdo ukradel poslovno idejo oz. vsebine vadbe, saj so te 

vsebine skrivnost, ki jo poznam samo avtor.  

Ker imam več kot 30 let izkušenj na področju gradnje strojev in naprav, avtomatizacije industrijskih 

procesov… - pri čemer sem zasnove tehnoloških postopkov in strojev izdelal sam (in pogosto v 

sodelovanju s sodelavci z drugih področij tehnike), izdelal dokumentacijo, vodil izdelavo in montažo 

ter speljal projekte do konca – do predaje naročniku. Vsi projekti so bili uspešno realizirani. Imam 

tudi veliko vodstvenih izkušenj. 

Star sem 60 let. Moj sin dokončuje študij strojništva – magisterij, in ga te vsebine (tudi) zanimajo.  

Sin igra rokomet v 1A slov. ligi (Maribor). Ves čas sem bil njegov kondicijski trener… V mladosti sem 

bil tudi sam aktiven športnik (prvak Slovenije) in še danes aktiven rekreativno. 

Uspešna realizacija projekta bi dolgoročno prispevala k napredku javnega zdravja in bi imela velik 

ekonomski učinek – direkten iz dejavnosti kot tudi posredno zaradi zmanjšanja bolniških staležev. 



Stroški gospodarstvu iz tega naslova se štejejo v milijardah – v EU. Pot do tega cilja je dolgotrajna, 

vendar to pomeni tudi, da je celosten projekt dolgoročne narave z zelo velikim potencialom rasti. 

Za ta projekt sem že izdelal poslovni načrt (pred leti), ki je dobil več pohval. Prvotni načrt je bil 

zastavljen precej širokopotezno. Trenutno smatram, da je bolj smiselna postopna pot: izdelava samo 

nekaj naprav. Napravo bi preizkusili/validirali na rehabilitacijskem inštitutu URI Soča (tako smo se že 

dogovorili prvotno. To je potrebno seveda financirati, ker URI Soča nima lastnih virov za take 

projekte). Naslednji korak bi  bil lastna dejavnost rehabilitacije z temi napravami. Ko bi se vesti o 

uspešnosti razširile, bi nadaljevali z prodajo naprav oz. z franšizno izposojo franšizo-jemalcem tako v 

Sloveniji, kot tudi širše… Na tak način ohranimo celosten nadzor, tako vsebinsko kot ekonomsko. 

Leta 2018 sva s sinom predstavila vsebine napredka pri projektu na simpoziju v Veroni – v okviru 

projekta European Innovation Partnership in Active and healthy aging. 

Iskanje virov za financiranje je potekalo že preko podjetniškega sklada, poslovnih angelov, evropskih 

razpisov, EUREKA, evropski projekt European Innovation Partnership in Active and healthy aging…, ki 

se niso pokazali kot prava pot. O razlogih podrobneje kasneje. 

S spoštovanjem! 

Vili Jerenec, dir. in lastnik podjetja S&Heron d.o.o. 
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